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Li Zhao 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Capital markets 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Zhao specializes in private equity and venture capital, capital markets, and general corporate 

matters.  She assists clients in legal due diligence, drafting and reviewing transaction documents, 

and drafting and reviewing legal opinions. 

Before joining Han Kun Law Offices, Ms. Zhao practiced law with Junhe Law Offices. 

EDUCATION 
Ms. Zhao graduated with an LL.B. degree and a bachelor's degree in German language from Wuhan 

University in 2019, and then obtained an LL.M. degree from Renmin University of China in 2021.  

Ms. Zhao also studied at Marburg University in Germany as an exchange student from 2017 to 2018. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

PRC Securities Practitioner Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English, German 
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赵丽 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 资本市场 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

在加入汉坤律师事务所之前，赵丽律师曾就职于北京市君合律师事务所。赵丽律师的主要执

业领域为私募股权和风险投资、资本市场与一般公司事务，主要负责尽职调查、交易文件及

法律意见书的起草与审阅等工作。 

教育背景 

赵丽律师于 2019 年获得武汉大学法学学士学位、德语语言文学学士学位，于 2021 年获得中

国人民大学法学硕士学位。2017 年至 2018 年，赵丽律师在德国马尔堡大学交流学习。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

中华人民共和国证券从业资格 

工作语言 

中文、英文、德语 


